To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB COMPANY FOR INVESTMENT PROJECTS Date: 28-02-2021 03:07:37 PM Subject: determine the date of regular general assembly	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: العربية للمشاريع الاستثمارية التاريخ: 28-021-2021 03:07:37 PM الموضوع: تحديد موعد اجتماع الهيئة العامة العادي
the board of directors decided in its meeting No 3/2021 to set the date for the ordinary annual assembly meeting for the company on saturday 10/4/2021 through the Zoom feature, and the announced and confirmation will take place on the date of the meeting after obtaining and coordination with the Companies Control Depratment	قرر مجلس الادارة في اجتماعه رقم 3 / 2021 تاريخ 2/28/ 2021 تحديد موعد اجتماع الهيئة العامة العادي السنوي للشركة وذللك يوم السبت الموافق 10/ 4/14 2021 عن طريق خاصية زووم وسيتم الاعلان واللتأكيد على موعد الاجتماع بعد اخذ الموافقة والتنسيق مع دائرة مراقبة الشركات
28-02-2021	28-02-2021
Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Ruba Al-Rashaideh Position: General Manager	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Ruba Al-Rashaideh المنصب: المدير العام